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Bestyrelsens arbejde 
Året 2021 – 2022 har igen været præget af Covid-19. Generalforsamlingen i 2021 fik vi 
først afholdt i juni måned, og det efterfølgende konstituerende møde blev i august måned.  
På generalforsamlingen kom der ønske om flere bænke på de grønne pletter. Køb og 
etablering af bænke vil beløbe sig til omkring kr. 11.000 pr. bænk, så set i forhold til 
benyttelse af de allerede opstillede bænke, arbejdes der ikke videre på denne opgave.  
Der var også tale om hjemmesiden og det arbejde er i fuld gang. Siden er blevet opdateret 
og en forskønnelse er i gang. 
Vi har holdt 2 bestyrelsesmøder efter det konstituerende møde. 
 
Legepladsen 
Arbejdet på legepladsen, som vi fik startet op med en aktivitetsdag i oktober 2020, blev 
gjort færdig lige op til vores generalforsamling 2021. Her fik vi lagt ukrudtsdug under 
faldmåtter, så måtterne ikke gror til i græs. Det store bordbænk-sæt blev malet og 
udhængsbrædder på skur blev malet. 
 
Trafikstøj 
I forbindelse med omdannelse af skovvejen til motorvej er der i projektbeskrivelsen fra 
vejdirektoratet afsat midler til støjværn lang Elmegården. Det forventes at arbejdet omkring 
Jyderup vil blive i 2027 – 2028. ”Trafikgruppen – Jyderup” følger med og følger op. 
 
Tilflyttere 
Vi har fået 3 nye tilflyttere som har modtaget vores velkomstfolder. Velkommen til. 
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